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    Zápis z mimořádného jednání                        
Komise pro informatiku Rady Městské části Praha 1  

(dále jen: KINF)  
Jednání:             

Číslo pořadí: 18 
  

Veřejné:  ANO Zapsal: J. TUREK 
           

            
Datum konání:  19.12.2024 Začátek: 16:00 Konec: 18:00 

                    
  

 Členové KINF:  Jméno Účastní se   Omluven/á   
 

 Předseda komise: Tomáš Hamr ANO     
 

Místopředseda komise: Filip Čech ANO     
 

           Karel Ulm NE  OMLUVEN    
           Petr Lukáš NE  OMLUVEN   

 
           David Soukup ANO     

 
           Jakub Rozsypal NE  OMLUVEN   

 
           Traian Urban NE  OMLUVEN   

 
           Martin Sládek ANO      

           Filip Lerbletier ANO      
   Tajemník komise: Jan Turek ANO      
   Stálý host: Richard Bureš ANO      

           

Vedoucí OINF MČP1 - stálý host: Miroslav Ulrich ANO      
                  
                                     Další hosté:   
  
                                                                                           

Program: 

1. Konstatování/schválení ověřovatele zápisu 18. jednání + prezence účastníků 
       (PZN k bodu č. 1: je zvolený stálý ověřovatel zápisů jednání KINF i jeho případný zástupce) 

2. Schválení navrženého programu 18. jednání KINF 

3. Schválení zápisu č. 16 z jednání KINF 14.11.2024 

4. Informace od vedoucího odboru informatiky MČP1 M. Ulricha k aktuálním 
projektům a materiálům pro jednání Rady MČP1  

 Záměry VŘ na 1. polovinu roku 2025 

 MS Teams – licence a maintenance 

 SW maintenance HCL Notes 

 Obnova koncového HW MČP1 

5. Schválení termínů jednání KINF na 1. polovinu roku 2025 

6. Rozvojová strategie IT MČP1 

7. Portál služeb MČ - další postup 

8. Aktuální informace o ICT od gesčního radního pana Richarda Bureše 

9. Různé 
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1. Konstatování/schválení ověřovatele zápisu 18. jednání + prezence účastníků 

Předkladatel: Tomáš Hamr 
Předseda komise provedl společně s tajemníkem komise kontrolu přítomných / omluvených / 
neomluvených a hostů, následně konstatoval, že komise je usnášeníschopná (stav naleznete 
v seznamu účastníků v úvodu zápisu). Přílohou zápisu je prezenční listina. Ověřovatelem byl 
konstatován p. David Soukup, (jeden ze dvou stálých ověřovatelů.) 

 

2. Schválení navrženého programu 18. jednání KINF 

Předkladatel: Tomáš Hamr 
Program aktuální schůze byl členům KINF rozeslán emailem s dostatečným předstihem. Stejně tak byl 
publikován na www.praha1.cz, a na MS SharePointu pracovního týmu KINF MČP1. Pana předseda 
Hamr vyzval přítomné, jestli má někdo z nich připomínky k programu schůze, nebo návrhy na jeho 
doplnění. 

 Tajemník komise dodal předsedovi komise podrobnější informace k bodu č. 4, jež byly dodány 
vedoucím OINF panem M. Ulrichem, týkajících se záměrů VŘ na 1. polovinu roku 2025:  
1. Licence MS Teams 
2. SW maintenance HCL Notes 
3. SW maintenance IBM 

 Pan Filip Lerbletier vznesl připomínku: průvodní dokument „Obnova HW 2025“ nebyl dodán 
s dostatečným předstihem (publikován na Sharepointu KINF MČP1). Do dokumenty byly doplněny 
2 krátké odstavce do úvodu dokumentu (str.1), na základě požadavků z minulé schůze, jsou žlutě 
zvýrazněny, ostatní text je beze změny, sdělil tajemník komise a omluvil se za pozdější uložení 
dokumentu na Sharepoint KINF, a dodal, že zmíněné pasáže textu budou promítnuty a 
odprezentovány při projednávání bodu č. 4. 

 Načež, pan předseda komise Hamr sdělil přítomným, že podrobné tabulky s odhady cen 
jednotlivých zařízení a jejich jednotlivými počty vztahujících se k VŘ „Obnova koncového HW MČP1“ 
jsou neveřejné a citlivé, neboť souvisí s detailní přípravou technické zadávací dokumentace VŘ, a 
po domluvě s tajemníkem komise budou promítnuty a prezentovány až při samotném projednávání 
bodu č. 4. 

Výše uvedená sdělení byla akceptována členy KINF, nikdo již další připomínku nevznesl. Předseda 
komise dal tedy hlasovat o programu aktuálního jednání. 
  
Usnesení KINF č.: 1/18/05.12.2024 
KINF schvaluje program svého 18. jednání. 
 
Hlasování:           

Pro: 5   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 

 

3. Projednání materiálů do Rady MČP1, k aktuálních projektům výběrových řízení 

Předkladatel: Miroslav Ulrich 

Záměry VŘ na 1. polovinu roku 2025  

 MS Teams – licence a maintenance 

Prezentující: Vedoucí Odboru informatiky MČP1 – Miroslav Ulrich 

 

Předložené podklady: Záznamy obrazovky elektronických formulářů z HCL aplikace „Veřejné zakázky“  

http://www.praha1.cz/
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Informace k projednávanému tématu: 

 Předmětem výběrového řízení je zajištění licencí Microsoft 365 Business Basic a Microsoft Office 
365 E1 včetně podpory na období 12 měsíců (od dubna 2025). 

 Obsahuje např. webové aplikace, Excel a Outlook, které jsou integrované do cloudových služeb, 
jako jsou OneDrive a Teams. 

 Nyní se jedná o 1. fázi - schválení záměru (tedy souhlas s přípravou - zpracováním VŘ). 

 Finanční prostředky na realizaci této zakázky jsou v návrhu rozpočtu na rok 2025 zahrnuty. 

 V původním záměru bylo oslovit 5 firem, během projednávání bylo na základě stanoviska KINF 
změněno na otevřené VŘ.  

 Aktuálně se používá, dnes již zastaralá verze MS Office 2016, která neodpovídá dnešním 
standardům a požadavkům na efektivní práci s dokumenty pomocí PC. 
 

Následně proběhla diskuze nad finálním zněním usnesení a následně o něm dal pan předseda komise 
T. Hamr hlasovat. 

Usnesení KINF č.: 2/18/05.12.2024 
KINF souhlasí se zpracováním zadávací dokumentace k veřejné zakázce na pořízení licencí Microsoft 
365 Business Basic a Microsoft Office 365 E1 včetně podpory na období 12 měsíců, a KINF doporučuje, 
aby byla věnována péče přesné specifikaci, tak aby bylo výběrové řízení otevřené.  
 
Hlasování:           

Pro: 5   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 

 

SW maintenance HCL Notes 

Prezentující: Prezentující: Vedoucí Odboru informatiky MČP1 – Miroslav Ulrich 

 

Předložené podklady: Záznamy obrazovky elektronických formulářů z HCL aplikace „Veřejné zakázky“ 
 

Informace k projednávanému tématu: 

 Předmětem plnění této veřejné zakázky malého rozsahu je nákup SW maintenance na produkt 
HCL Domino Complete Collaboration pro 425 uživatelů na 12 měsíců (od dubna 2025). 

 Produkt HCL Domino zajišťuje běh poštovního emailového klienta MČP1, a aplikací HCL Notes. 
K jeho provozování je nutné mít i adekvátní SW maintenance. 

 Nyní se jedná o 1. fázi - schválení záměru tedy souhlas s přípravou a zpracováním zadávací 
dokumentace VŘ). 

 Finanční prostředky na realizaci této zakázky jsou v návrhu rozpočtu na rok 2025 zahrnuty. 

 V souvislosti s přechodem na poštovního klienta MS Outlook, na který bychom měli začít přecházet 
během následujícího roku (souvisí s plánovaným přechodem na Windows 11, MS Office 365, 
spojeného s obnovou výpočetní techniky MČP1), bylo také otevřeno téma: co dělat s velkým 
množstvím aplikací, které jsou v HCL prostředí provozována, neboť některé jsou stěžejní pro 
standardní chod celé organizace, neboť v sobě mají zahrnuto interní schvalovací work-flow napříč 
celým úřadem. Jedná se například o aplikaci „Veřejné zakázky“, aplikaci „Personální procesy“, která 
zajišťuje procesy nástupu a výstupu zaměstnanců, žádosti o přístupy do aplikací a systémů, zároveň 
slouží pro náhledy k IT auditům, protože zajišťují společný hlavní archiv nastavovaných přístupů 
uživatelů do systémů. A to je jen „špička ledovce.“ 
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 V příštím roce by mělo proběhnout jednání na MHMP, řešící domluvení lepších licenčních podmínek 
s HCL, pouze na provoz aplikací bez poštovního klienta, sdělil pan radní Bureš, tím bychom měli  
získat čas na řešení převedení – přepsání do jiných systémů a dodal, že aplikace např. aplikace 
„Chodníky“ byla přeprogramována do nového prostředí, a „Pokladny“ je aktuálně převáděna do 
ekonomického SW Ginis.  

 Doporučením KINF je převádět co nejvíce agend mimo prostředí HCL, tím radikálně snížit počet 
potřebný počet licencí tak, aby byl přechod na MS Exchange opodstatněný. 

 

Následně proběhla diskuze nad finálním zněním usnesení a následně o něm dal pan předseda komise 
T. Hamr hlasovat. 

 

Usnesení KINF č.: 3/18/05.12.2024 
KINF souhlasí se zpracováním zadávací dokumentace k veřejné zakázce na pořízení licencí nákup SW 
maintenance na produkt HCL Domino Complete Collaboration pro 425 uživatelů na 12 na období 12 
měsíců, a KINF doporučuje, aby byla věnována péče přesné specifikaci, tak aby bylo výběrové řízení 
otevřené. 
 
Hlasování:           

Pro: 5   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 

 

SW maintenance IBM 

Prezentující: Prezentující: Vedoucí Odboru informatiky MČP1 – Miroslav Ulrich 

 

Předložené podklady: Záznamy obrazovky elektronických formulářů z HCL aplikace „Veřejné zakázky“ 
 

Informace k projednávanému tématu: 

 Jedná se o veřejnou zakázku na dodávku SW manintenance IBM produktu pro zálohování na 12 
měsíců 

 Tento produkt IBM zajištuje zálohování dat na serverové úrovni, na datových zálohovacích polích 
a k jeho provozování je nutné mít i adekvátní SW maintenance. 

 1. fáze projednávání - schválení záměru (tedy souhlas s přípravou a zpracováním zadávací 
dokumentace VŘ). 

 Finanční prostředky na realizaci této zakázky jsou v návrhu rozpočtu na rok 2025 zahrnuty. 

 

Usnesení KINF č.: 4/18/05.12.2024 
KINF souhlasí se zpracováním zadávací dokumentace k veřejné zakázce na dodávku SW maintenance 
IBM na období 12 měsíců, a KINF doporučuje, aby byla věnována péče přesné specifikaci, tak aby bylo 
výběrové řízení otevřené. 
Hlasování:           

Pro: 5   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 
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Obnova koncového HW MČP1 

Prezentující: Prezentující: Vedoucí Odboru informatiky MČP1 – Miroslav Ulrich 
                       Jan Turek (za provozní IT tým, připravující podklady pro technické zadání projektu)   

Předložené podklady:  Průvodní dokument k obnově koncového HW 2025   
                                         Tabulky s přehledy odhadovaných a počty zařízení a jejich typy                                   

Informace k projednávanému tématu: 

 Jedná se o další etapu projednávání VŘ na obnovu koncové výpočetní techniky MČP1, 
plánovanou na rok 2025, související s ukončením podpory doposud používaného operačního 
systému Microsoft Windows 10, které nastane 14. října 2025, jsme (OINF) iniciovali projekt 
„Obměna koncové výpočetní techniky MČP1“.  

 Podrobný popis důvodů potřeby obnovy koncového HW naleznete v zápise z minulého jednání. 
(Zápis č.17, z mimořádného jednání konaného 5.12.2024, bod č. 4)  

 Finanční prostředky na realizaci této zakázky nejsou v návrhu rozpočtu OINF na rok 2025 
zahrnuty, bude o ně žádáno z rozpočtové rezervy, ač Rada MČP1 schválila záměr VŘ, nebyly 
finanční prostředky na investice do rozpočtu OINF přiděleny. 

 Na základě stanoviska a požadavků KINF z minulé schůze – mimořádného jednání 5.12.2024 bylo 
na aktuálním jednání přehledně odprezentováno (viz. Zápis č.17, bod č.4): 

 informace o odhadu jednotlivých vytipovaných referenčních zařízeních a jejich celkové ceně  

 počtech jednotlivých zařízení a jejich celkový počet, vycházející z jednotlivých jednání 
s vedoucími odborů a oddělení  

 doplnění textu do průvodního dokumentu - popis procesu odhadu cen + jak probíhal proces 
zjišťování počtu zařízení 

 KINF akceptovala jak sdělené informace J.Turkem a M.Ulrichem, tak jejich detailní prezentaci 
procesu zjišťování a výpočtu cen jednotlivých zařízení, služeb a příslušenství – např. prodloužené 
záruky. 

 Stejně tak KINF akceptovala prezentaci počtů zařízení, v závislosti na jejich typech a pracovních 
pozicích pracovníků MČP1. U jednoho typu zařízení, v souvztažnosti z pracovní pozicí se ale 
pozastavila, a to u typu notebooku pro vedoucí pracovníky na nejvyšších pozicích, neboť v rámci 
své pracovní vytíženosti potřebují tito pracovníci opravdu kvalitní zařízení vyšší třidy, na které se 
mohou spolehnout, které není těžké, je malé, má dlouhou výdrž na baterii, a mohou s ním tedy 
efektivně plnit své pracovních úkoly, neboť kolikrát jdou z jednoho jednání na druhé, cestují 
z jednoho místa na druhé několikrát během dne, a při tomto režimu, skoro stálého používání a 
přenášení, jejich notebooky dostávají kolikrát hodně zabrat, a musí mít tedy nejen kvalitní HW, ale 
i odolné tělo, aby tento režim vydržely, zvláště, když chceme, aby měli jako svůj počítač, právě jen 
tento kvalitní „manažerský“ notebook, a v kanceláři, jen dokovací monitor, kam notebook mohou 
připojit, a nabíjet, v rámci potřeby práce na velké obrazovce, bez toho, aby měli přidělené ještě 
klasické PC. 

 Na konec se KINF shodla, že by bylo dobré, aby tato varianta zařízení (manažerského notebooku 
vyšší třídy s dotykovou obrazovkou) byla ke stávajícím variantám zařízení, s nimiž souhlasí, ještě 
doplněna. 

 Pan radní Bureš ještě přednesl návrh na zakomponovat do tohoto VŘ ještě vybavení jednacích 
místností IT technikou, pro lepší prezentační možnosti, tak aby odpovídalo dnešním standardům 
efektivní práce. Tento návrh komisí nebyl akceptován, neboť doporučením komise je udělat na 
vybavení samostatné výběrové řízení, které bude pokrývat celkovou problematiku v tomto směru, 
a bude koncipováno tak, aby nejlépe jeden dodatel, který zvítězí ve VŘ, vybavil a nainstaloval 
jednací místnosti technikou a systémy „od podlahy po strop“. Tak aby vybavení bylo skutečně 
profesionálně provedené jako celek, ve všech jednacích místnostech fungovala stejná nastavení 
techniky pro stejné uživatele, jak pro prezentující tak pro posluchače, a tím bylo ovládání intuitivní 
a do značné míry autonomní.  
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Následně proběhla diskuze, nad finálním stanoviskem KINF. Po jejím ukončení dal pan předseda komise 
T. Hamr hlasovat o následujícím usnesení. 

Usnesení KINF č.: 5/18/05.12.2024 
KINF souhlasí s předloženými materiály ohledně záměru „Obměna koncové výpočetní techniky MČP1“, 
souhlasí s navrženými sestavami, počty a finančními limity a doporučuje doplnit specifikaci a nacenění 
tzv. manažerského notebooku, jako náhradu, za části duplicit, pevných stanic a notebooků.  
Zároveň také doporučuje Radě MČP1 zpracovat a natavit pravidla pro přidělování výpočetní techniky 
ÚMČ P1, která budou v souladu s pořízením nových typů zařízení a jejich sestav. 
 
Hlasování:           

Pro: 5   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 

 

5. Schválení termínů jednání KINF na 1. polovinu roku 2025 

Předkladatel: Jan Turek 

 Při projednávání naplánovaných termínů jednání na 1. polovinu roku 2025 se zjistilo, že některé 
termíny z důvodu časových dispozic nejsou akceptovatelné pro pana radního Bureše, z důvodu 
střetu s jednáním jiné komise, jejíž jednání se také zúčastní. 

 Na toto zjištění předseda komise prohlásil: „Naše práce má smysl, když tady jste, pane radní.“ 
Následně zadal termíny jednání tajemníkovi komise přepracovat. (Do příštího jednání.) 

 KINF se dohodla, že bude akceptovat zatím jen 1. lednový termín, protože ten v kolizi s časovými 
možnostmi pana radního není. 

 

Usnesení KINF č.: 6/18/05.12.2024 
KINF schvaluje termín svého jednání na 23.1.2025 od 17:00 do 19:00. 
 
Hlasování:           

Pro: 5   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 

 

6.  Rozvojová strategie IT MČP1 

Předkladatel: Tomáš Hamr 

 

Bod nebyl projednán z časových důvodů. 

 

7. Portál služeb MČ - další postup 

Předkladatel: Tomáš Hamr 

Prezentující: Richard Bureš 

Informace k projednávanému tématu: 

 V týdnu od 13.1.2025 bude pokračovat jednání na magistrátu o přechodu do celoměstské 
koncepce, stejně tak jako velká část ostatních městských částí. 
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 Doporučení je tedy počkat, na to jestli MHMP koncepci portálu občana skutečně podpoří a 
pokud ano, v jaké míře, neboť to následně může zásadně změnit původní technické plány. 

 Odpověď na sadu otázek k plánu a technickému zadání pan radní dodá na lednové jednání.  

 Katalog služeb, je jedno z nejdůležitějších témat k projednání, připomněl pan předseda Hamr, 
neboť v projektu studie nebyl publikován. Pan radní odpověděl, že ho dodá i s ostatními 
odpověďmi na zmíněnou sadu otázek. 

 

Bod byl projednán bez usnesení 

 

8. Aktuální informace o ICT od gesčního radního pana Richarda Bureše 
Předkladatel: Tomáš Hamr 
 
Bod nebyl projednán z časových důvodů. 

 

9. Různé 

Do bodu „Různé“ nikdo ze zúčastněných žádné téma k projednání nevložil. 
 

 

Přílohy zápisu: 

Prezentační listina č. 18/05.12.2024        

   

Zápis byl vytvořen: 9.01.2025 

Předán k ověření: 10.01.2025   

            

Ověřovatel zápisu: David Soukup    Předseda KINF: Tomáš Hamr  

 


